
4/2022 ACTA DELS CONSELL DE BARRIS

Data: 26/10/2022
Lloc: Sala de Plens
Hora 19.00 h

ASSISTENTS
Nom Cognoms Entitat/Departament Consell

Ada Agut Ajuntament/Presidenta
Montse Muñoz Ajuntament/Coordinadora
Montse Gil Ajuntament/Secretària
Josep Sans APP Finca Oasis Barris
Trini Camprubí AAVV Casc Antic Barris
Rosa Maria Cercuns AAVV Casc Antic Barris
Albert Rodríguez AAVV Les Planes Barris
Manuel José Claramunt AAVV La Rambla-Eixample Barris

OÏENTS

Miguel Heredia AAVV Les Planes Barris
TIP 096 Policia
TIP 107 Policia
TIP 134 Policia

Ordre del Dia
1. Aprovació acta anterior
2. Informacions de les entitats 
3.
4. Valoració de la participació en el procés participatiu de la nova plaça de 

xample
5. Activitats previstes els propers mesos
6.
7. Precs i Preguntes



 

 

 
 
 
 
Desenvolupament del Consell 
 
A les 19.10 hores, del dia  de 2022, comença el Consell de Barris a la 
Sala de Plens untament . 
 

1. Aprovació acta de la sessió anterior (13/07/2022) 
 
La presidenta, Ada Agut, ell de Barris de data 
13/07/2022. unanimitat. 
 

2. Informacions de les entitats  
 
La presidenta, la regidora Ada Agut, demana si hi ha alguna informació.  
 
Pitus comenta que APP Finca Oasis celebrarà la castanyada i farà un túnel del 
terror el dissabte 19 novembre. moscatell 
gratuït. No cal fer inscripció prèvia i convida tothom a venir a la festa. Faran un 

 
 
El Sr AAVV Les Planes comenta que ells el dia 24 de desembre fan 
Pare Noel de 11:00 a 14:00 h dins el local de les Planes, uns dies abans posaran 
una bústia per les cartes. També faran xocolatada amb melindros. La regidora 
pregunta si faran publicitat de les activitats. 
 

AAVV Casc antic explica que ells fan la fira de Nadal el dia 17 de desembre, la 
Sra. Trini comenta que ho faran al carrer dels arbres, plaça de les fonts i el carrer 
Salvador Cases. 
 
El Sr. Manel comenta que plega la junta directiva i es 
presentaran nous membres.  Al febrer tenen assemblea i faran el canvi de Junta.  
 
La Cap de Participació Ciutadana, comenta que el dia 10 de novembre a les 18:00 
h, abans del Consell de Cultura, es farà el sorteig de les carrosses de Reis, també 
es pot sortir com comparsa. Blaves van 
decorar un camionet i va estar molt bé i anima a les entitats a que participin, diu 
que podrien anar els nens a les carrosses junt amb els pares que poden fer escolta 
de la carrossa.  
 
La regidora comenta que es podrien ajuntar les entitats i fer una carrossa conjunta 
entre tots. AAVV Les Planes comenta que ells són molt pocs i no poden 
participar. La Cap de Participació Ciutadana explica que la carrossa ja la dona feta 
i decorada juntament i només és per si volen participar i anar a les carrosses els 
nens entre 9 i 12 anys i també sis persones, normalment els pares dels nens per 



 

 

seguretat, que als costats de la carrossa. 
 

AAVV Les Planes ( Miguel Heredia) diu que la festa més maca per ell són els 
Reis, però que hi ha poca implicació de la gent, costa portar gent a les activitats. 
Explica que la idea és fer més coses , com una paella, 
fideuada, graellada, que es podria fer cada tres mesos, ja que són activitats que 
atrauen més gent i a veure si així  
 
La regidora comenta que es podria fer bustiada per les carrosses dels Reis, per 
captar més gent, però la Sra. Trini diu que és perillós perquè no caben tants nens a 
les carrosses , la coordinadora 
comenta que vagin per ordre i que vagin els p  
 
El Sr. Miguel recorda que a la AAVV les Rambles hi havia 
molt ambient i ara no es pot creure que estigui tant apagat, diu que ell abans no es 
podia dedicar perquè tenia negoci propi, però ara est

 

 
3. usos 

 
La Cap de Participació Ciutadana comenta que es va enviar per correu electrònic 

e untament.  
 
La novetat és el model de la sol·licitud, que a més de poder-se demanar un 
equipament municipal, incorpora a dintre seu el material que es necessiti per 
cessions puntuals. També hi ha cessions per temporada 
que serà el mateix però  
 
Al model de sol·licitud hi ha un desplegable per poder triar el lloc que es necessita, 

r registre a la seu electrònica 
i ara les entitats ja no rebran autorització sinó un decret del regidor delegat. Es 
compromet ament a contestar la instància com a molt cinc dies abans 

, arà a la carpeta ciutadana. Per part de 
les entitats s n de demanar amb temps els equipaments per poder fer la gestió 
dins els terminis. El departament que ho gestionarà serà el departament que tingui 

 
a, 

Cultura; si és un local, Participació Ciutadana... 
En el cas que a la sol·licitud es demanin dos llocs diferents contestarà el 
departament al que se li hagin demanat més hores. Es pot demanar tant un 
equipament esporàdic com per 
temporada (per exemple usos esportius durant un any), tant per instal·lacions 
esportives com locals municipals. 
 
La Cap de Participació Ciutadana comenta que per culpa d nternet Explorer els 
pdf que són editables moltes vegades no es veuen bé, s el 



 

 

que  fer és guardar el document i llavors quan es torna a obrir amb el 
programa adobe ja es veu correcte, aquesta informació també està a la web. 
 
La Sra. Trini de  a les 
entitats per poder fer aquest tràmits. 

 
4. Valoració de la participació en el procés participatiu de la nova plaça 

 

 
La presidenta pregunta si algú va anar al procés participatiu de la nova plaça de 

Comenta els resultats del procés, al que van participar 260 persones i 
en el que es va prioritzar que a la plaça hi hagués zona verda, zona de jocs, 
activitats compartides i no sorolloses, zona de representació cultural com un 
escenari, joc infantil, zona amb pèrgola per poder-se aixoplugar, un quiosc amb 
begudes amb un horari de tarda. També es va fer una enquesta per les xarxes, 

 
 
La AAVV Casc Antic comenta que no és compatible un acte cultural amb un 
escenari i un lloc tranquil. La Cap de Participació Ciutadana diu que és el mateix 
que en altres llocs, ja que la gent que a a les places. 
 
La regidora explica que ella comenta totes les propostes, però no vol dir que es 
faci tot a la vegada. La AAVV Casc Antic diu que es bo prioritzar la zona verda per 
fomentar la convivència veïnal, en una zona amb poca zona verda. 
 
La Cap de Participació Ciutadana diu que ha participat molta gent (260 persones) i 

està , a partir de les idees exposades, farà la 
proposta que creguin més convenient. 
 
El Sr. Miguel comenta que una petita pèrgola queda molt maca, la Sra. Trini diu 
que fins i tot dona ombra. Comenta que les taules, els bancs i les fonts noves de la 
zona de -les. 
 
La Sra. Trini diu que és una zona que ho necessita amb una mica de pulmó. El Sr. 
Miguel diu que cal vigilar amb la zona verda amb la gent amb gossos. La policia 
comenta que el tema dels gossos és general a tot arreu, per exemple a Metge 
Carreres hi ha un pipi can i la vorera del costat està sempre malament, així que 
encara que hi hagi zona verda o no es farà igual a tot arreu.  
 
La regidora comenta que també es va demanar en el procés participatiu una 
proposta de nom pel lloc. La proposta més votada va ser la placeta Josep Lluis 
Amador, que   i 

, els assistents comenten que era molt bona 
persona.   

 
 



 

 

5. Activitats previstes els propers mesos 
 

 les activitats previstes per part de les AAVV. 
 
La Cap de Participació Ciutadana, comenta que al consell de Benestar Social, es 
va comentar el tema de la feina que estan fent els educadors amb el grup de 
persones que consumeixen a plaça de les fonts i als carrer dels arbres, aquesta 
empresa que hi ha estat treballant ha fet 
resultats. 
 
La Sra. Trini de l  ha estat una millora social pel 
Barri  perquè és molt incipient, creu que tres mesos 
és poc temps per consolidar aquesta millora i que si es parés ara seria tornar 
enrere. 
 

 departaments de Serveis Socials 
i Salut volen continuar treballant amb aquesta empresa per donar continuïtat al 
projecte. 
 
La Cap de Participació Ciutadana comenta que en el grup de treball comunitari, el 
dia de mostra de cultura popular juntament, la intervenció dins del 
mateix grup va fer aturar alguna mala intenció. 
 
La Policia comenta que van intentar fer més coses com incrementar la 
presencialitat de la policia en aquest llocs, però no era una solució i han quedat 
sorpresos de com ha  
 
LAAVV del Casc Antic comenta que els veïns estaven desesperats i que estan 
molt contents de la feina feta, ja que han recuperat la normalitat al carrer. Explica 
que la coordinadora de Salut, la Sra. Carme va reunir als veïns per explicar el 
projecte i que els va donar molt bona impressió. 
positivament aquesta explicació i que es continuï apostant per aquest projecte 
perquè està donant els seus fruits i no  
 
La Cap de Participació Ciutadana comenta que amb aquestes intervencions 
sempre hi ha el perill que aquests col·lectius marxin a un altre barri, però no ha 
estat el cas i la feina dels educadors ha estat molt bona. 

 
6.  

 
La Sra. Trini pregunta si és el darrer  per acomiadar-se ja que 

 (al gener). Pitus diu que ells també han 
renovat, però que ell continua. 
 
La regidora pregunta si ja tenen c. La Sra. 
Trini diu que hi ha gent contactada, però que al gener faran assemblea perquè es 



 

 

presenti qui vulgui. hi ha 
moltes activitats que comencen abans i per aquestes dates ja estarien iniciades, 
per aquest motiu la nova junta  i posarà en marxa les activitats 
previstes des de bon principi. 
 
La Cap de Participació Ciutadana, diu que ha enviat formació pel mes de 
novembre de tema xarxes, relacions entre entitats i ciutadania, per si volen venir 
els nous membre . 
 
La Policia comenta que ells 
Associació VV Sant Bernat  i ls Clossos 

. 
 
Pitus recorda la castanyada del 19 de novembre  
Comenta que no es va donar compte de posar-ho a  a temps i no sortirà 
publicat aran cartells de promoció. 
 
La coordinadora comenta que estaria bé que un memb
a la nova junta en el Consell.  
 

7. Precs i Preguntes 

 
No hi ha cap pregunta. 
 
S sessió a les 20:05 hores del dia 26 

 de 2022. 
 
 

 
 
La presidenta del Consell,    La secretària 
Sra. Ada Agut      Sra. Montse Gil 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 


